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DOMES ĀRKĀRTAS SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2022.gada 8. jūnijā                                                                                   Nr. 12 

 

Sēde sasaukta plkst. 9:00 

Sēdi atklāj plkst. 9:00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja: Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu 

sekretāre 

 

Sēdē piedalās 17 deputāti: 

Sandra Pētersone 

Andis Astrātovs  

Dainis Karols (iziet plkst.11.20, atgriežas plkst.11.24) 

Aldis Pinkens 

Eva Kārkliņa 

Ilva Norenberga (plkst.9.09 pievienojas dalībai sēdē) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.10.10, atgriežas plkst.10.11) 

Kalvis Kalniņš 

Māris Rozenbergs 

Andra Grīvāne 

Oļegs Solovjovs 

Juzefa Kļava 

Gundars Sebris 

Gaidis Bērziņš 

Andis Āboliņš 

Ieva Brūna 

Almants Kalniņš 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Ainis Stūrmanis – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 



Edgars Zelderis – par prombūtnes iemesliem nav informējis sēdes vadītāju 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore  

Arvis Lagzdiņš – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos  

Evita Veide – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos  

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja  

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste  

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja  

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja  

Ilze Pirvite – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja  

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja  

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas vadītāja 

Gita Strazdiņa – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas mājokļu 

speciāliste 

Dace Sudmale – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas mājokļu 

speciāliste 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators  

Jolanta Didžus – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja vietniece 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

 

Citi: 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Dina Bičule – Talsu pamatskolas direktore 

Kaspars Sakniņš – Talsu novada Sporta skolas direktors 

Kārlis Vanags – Biedrības “Talsu Pakalnu Sporta Klubs” valdes priekšsēdētājs  

Kristīne Veršāne – Talsu pilsētas pārvaldes sekretāre 

Egita Sudakova – Biedrības “Talsu Komersantu Klubs” pārstāve 

Agris Purkalns – Vēlēšanu komisijas priekšsēdētājs 

Aivis Vincevs – SIA “Mērsraga ūdens” valdes loceklis 

 

 

 Sēdes  vadītāja  Sandra Pētersone informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101.punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S.  Pētersone informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 07.06.2022. rīkojumu 

Nr. TNPCA/22/2-7/37/RPJ “Par domes ārkārtas sēdes sasaukšanu”, ir izsludinājusi Talsu 

novada domes ārkārtas sēdi, kurā ir noteikusi šādu sēdes darba kārtību:  

 

 DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par sadarbības līgumu starp Čortkivas pilsētu (Ukraina) un Talsu novada pašvaldību. 



2. Par Kaspara Lores atbrīvošanu no Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes locekļa amata. 

3. Par Ģirta Mālnieka iecelšanu Mērsraga ostas pārvaldes valdes locekļa amatā. 

4. Par Daiņa Karola atbrīvošanu no Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes locekļa amata. 

5. Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus. 

6. Par atļauju Ģirtam Mālniekam savienot amatus. 

7. Par atļauju Dainim Karolam savienot amatus. 

8. Par atļauju Ilzei Rutkovskai savienot amatus. 

9. Par precizējumiem Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.12 “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sedz pirmsskolas izglītības programmas 

izmaksas privātai izglītības iestādei vai privātajiem bērnu uzraudzības pakalpojumu 

sniedzējiem”. 

10. Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietām Talsu novadā. 

11. Par atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada domes priekšsēdētājai Sandrai Pētersonei. 

12. Par nedzīvojamo telpu nomas maksu nekustamajā īpašumā Brīvības ielā 29, Talsos, Talsu 

novadā. 

13. Par zemes vienības daļas Brīvības ielā 24, Talsos, Talsu novadā, nodošanu nomā 

Biedrībai “Talsu Komersantu Klubs”. 

14. Par zemes vienības daļas Kārļa Mīlenbaha ielā 34, Talsos, Talsu novadā, nodošanu nomā 

Biedrībai “Talsu Pakalnu Sporta Klubs”. 

15. Par zemes vienības daļas Gaismas ielā 2A, Talsos, Talsu novadā, nodošanu nomā 

Biedrībai “Gaismas pūce”. 

16. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Saiva”, Lielā ielā 64C, Mērsragā, Mērsraga 

pagastā, Talsu novadā. 

17. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “SIA Mērsrags I”, Lielā ielā 64, Mērsragā, 

Mērsraga pagastā, Talsu novadā. 

18. Par zemes vienības Ezera ielā 4, Talsos, Talsu novadā, daļas nodošanu nomā. Sabiedrībai 

ar ierobežotu atbildību “ARTISTI”. 

19. Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu [Talsi]. 

20. Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu [Mērsrags]. 

 

 

1.§ 

Par sadarbības līgumu starp Čortkivas pilsētu (Ukraina) un Talsu novada pašvaldību 

S. Pētersone, I. Fedko, A. Pinkens, D. Karols, J. Kļava, I. Jansone, G. Bērziņš, 

I. Norenberga 

I. Fedko ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens jautā, kā tika izvērtēta pašvaldība, ar kuru Talsu novada pašvaldībai vajadzētu 

sadarboties?  

S. Pētersone informē par procesu. 

A. Pinkens precizē, ar ko konkrēti tiek slēgts sadarbības līgums – pašvaldību vai pilsētu? 

S. Pētersone paskaidro, ka ar pašvaldību, bet tā ir pilsēta, kura šobrīd ir mūsu sadarbības 

partneris. 

Plkst.9.09 dalībai sēdē pievienojas I. Norenberga. 

A. Pinkens jautā, vai nebūtu jāslēdz sadarbība ar Talsu pilsētu, nevis ar visu pašvaldību? 

S. Pētersone atbild – nē, ar pašvaldību.  

A. Pinkens jautā, vai sadarbības līguma noslēgšanai ir termiņš? 



S. Pētersone atbild, ka noslēgšanai nav termiņš. 

A. Pinkens pauž viedokli. Nesaskata iemeslus steidzamībai uzņemties saistības šādu 

sadarbību uzsākšanai. Pauž neapmierinātību par jautājuma virzību. 

D. Karols pauž viedokli.  

J. Kļava jautā, vai lēmuma projekta nosaukumā nevajag minēt Čortkivas pilsētas 

pašvaldība? Min, ka ar pilsētu, kā tādu jau neslēdz.  

S. Pētersone norāda, ka līguma projekts ir saskaņots ar Ukrainas pusi un viņi nenorādīja, 

ka būtu vajadzīgi papildinājumi. 

J. Kļava min, ka sadarbības līgumā ir norādīts, ka to paraksta Čortkivas pilsētas mērs, kas 

nozīmē, ka kaut kāda pašvaldības struktūra tā ir. 

I. Jansone min, ka varētu sazināties ar Ukrainas vēstniecību un lūgt viņiem skaidrojumu, 

kā atbilstoši viņu normatīvajiem aktiem būtu precīzi nosakāms šīs pašvaldības vai pilsētas 

nosaukumus latviešu valodā. 

G. Bērziņš pauž saprasto, ka angļu versijā ir – pilsēta, līdz ar to, ja teksts ir saskaņots, 

neredz problēmu šobrīd balsot. 

I. Norenberga aicina, ja jautājums tiks atlikts uz kārtējo domes sēdi, tad izsūtīt deputātiem 

arī anglisko versiju. 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts I. Norenbergas priekšlikums – precizēt juridisko 

terminoloģiju līgumā, izsūtīt tā anglisko versiju deputātiem un jautājumu skatīt kārtējā domes 

sēdē. 

S. Pētersone aicina balsot par I. Norenbergas priekšlikumu – precizēt juridisko 

terminoloģiju līgumā, izsūtīt tā anglisko versiju deputātiem un jautājumu skatīt kārtējā domes 

sēdē. 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

9 (Ieva Brūna, Andra Grīvāne,  Kalvis Kalniņš, Juzefa Kļava, 

Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  

8 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Gundars 

Sebris, Sandra Pētersone, Gaidis Bērziņš, Andis Āboliņš, 

Almants Kalniņš 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts.  

Lēmuma projekta “Par sadarbības līgumu starp Čortkivas pilsētu (Ukraina) un Talsu novada 

pašvaldību”  izskatīšana tiek atvirzīta uz kārtējo domes sēdi. 

 

 

2.§ 

Par Kaspara Lores atbrīvošanu no Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes locekļa amata 

S. Pētersone, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, 

Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 



Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.252 “Par Kaspara Lores atbrīvošanu no Mērsraga ostas pārvaldes ostas 

valdes locekļa amata”. Lēmums pievienots protokolam.  

 

 

3.§ 

Par Ģirta Mālnieka iecelšanu Mērsraga ostas pārvaldes valdes locekļa amatā 

S. Pētersone, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.253 “Par Ģirta Mālnieka iecelšanu Mērsraga ostas pārvaldes valdes 

locekļa amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

4.§ 

Par Daiņa Karola atbrīvošanu no Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes locekļa amata 

S. Pētersone, A. Lorence, I. Norenberga, D. Karols 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. Iebildumi vai priekšlikumi attiecībā uz lēmuma projekta 

redakciju netiek saņemti. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.254 “Par Daiņa Karola atbrīvošanu no Mērsraga ostas pārvaldes ostas 

valdes locekļa amata”. Lēmums pievienots protokolam.  
 

 

5.§ 

Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus 

S. Pētersone, I. Jansone, A. Pinkens, E. Kārkliņa, G. Bērziņš, J .Kļava 

            I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens, norādot uz lēmuma projekta lemjošās daļas 3. punktu “3.Atzīt par spēku 

zaudējušu Talsu novada pašvaldības domes 2021.gada 25.novembra lēmumu Nr.344 “Par 

atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus”” jautā, kas bija minēts lēmumā, ka tas ir jāatceļ? 

I. Jansone paskaidro, ka tobrīd E. Kārkliņa neieņēma pirmsskolas izglītības iestādes 

vadītāja amatu. 

A. Pinkens secina, ka kopš amata ieņemšanas sākuma nav bijusi atļauja savienot 

amatus. 

I. Jansone atbild, ka tad, kad ir iesniegts iesniegums, tad tas arī ir vērtēts. 

E. Kārkliņa norāda, ka šo amatu ir sākusi pildīt tikai 2022. gada februārī. 

Informē, ka ir sistēmā iesniegusi priekšlikumu – svītrot lēmuma projekta 1.3.punktu 

[ 1.3.ar Saeimas deputāta palīga amatu] un 2.3.punktu [2.3. ar Saeimas deputāta palīga 

amatu]. Paskaidro, ka iesnieguma iesniegšanas brīdī ir strādājusi Saeimā par deputāta palīgu, 

bet tagad situācija ir mainījusies, un tāpēc šie punkti nav nepieciešami. 

A. Pinkens, atsaucoties uz E. Kārkliņas izteikto priekšlikumu, jautā, vai arī lēmuma 

projekta preambula nav jāgroza? 

I. Jansone lūdz atlikt lēmuma izskatīšanu, lai to varētu precizēt. 

G. Bērziņš norāda uz likumā “Par interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu 

darbībā” saskaņošanai noteikto termiņu. 

J. Kļava min, ka parasti saskaņo pamata amatu, un tad pārējos amatus. 

E. Kārkliņa izsaka priekšlikumu – pārtraukt jautājuma izskatīšanu. 

 

S. Pētersone aicina deputātus, paceļot rokas, balsot par priekšlikumu – atlikt 

jautājuma “Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus” izskatīšanu. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ : 

Atlikt darba kārtības jautājuma "Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus" izskatīšanu. 

 



6.§ 

Par atļauju Ģirtam Mālniekam savienot amatus 

S. Pētersone, I. Jansone 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.255 “Par atļauju Ģirtam Mālniekam savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam.  

 

7.§ 

Par atļauju Dainim Karolam savienot amatus 

S. Pētersone, I. Jansone, I. Norenberga, I. Krēķe 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. Iebildumi vai priekšlikumi attiecībā uz lēmuma projekta 

redakciju netiek saņemti. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

D. Karols informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

"nepiedalās" -  1 (Dainis Karols) 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.256 “Par atļauju Dainim Karolam savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

8.§ 

Par atļauju Ilzei Rutkovskai savienot amatus 

S. Pētersone, I. Jansone 



I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, 

Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.257 “Par atļauju Ilzei Rutkovskai savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam.  

 

 

9.§ 

Par precizējumiem Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.12 “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sedz pirmsskolas izglītības programmas 

izmaksas privātai izglītības iestādei vai privātajiem bērnu uzraudzības pakalpojumu 

sniedzējiem” 

S. Pētersone, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.258 “Par precizējumiem Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa 

saistošajos noteikumos Nr.12 “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sedz pirmsskolas 

izglītības programmas izmaksas privātai izglītības iestādei vai privātajiem bērnu 

uzraudzības pakalpojumu sniedzējiem””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



10.§ 

Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietām Talsu novadā 

S. Pētersone, A. Lorence, A. Pinkens, E. Kārkliņa, L. Pīlēģis, A. Purkalns, 

I. Norenberga, A. Kalniņš,  

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens jautā, vai salīdzinot ar iepriekšējiem reizēm vēlēšanu iecirkņu skaits 

palicis nemainīgs?  

A. Lorence atbild, ka iecirkņu skaits ir palicis nemainīgs. 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegusi priekšlikumu no lēmuma projekta lemjošās daļas 

izslēgt 1.15. apakšpunktu. 

1.15. MELNSILA KLUBS 849 “Varoņi”, Melnsils, Rojas 

pag., Talsu nov., LV-3264 

IR 

Pamato ar problēmām vēlēšanu komisijas locekļu skaita nokomplektēšanā un zemo 

vēlētāju aktivitāti. 

A. Purkalns norāda, ka, ja tiek slēgts “MELNSILA KLUBS”, tad vēl būtu vairāki 

iecirkņi jāslēdz. Nosauc pārējos vēlēšanas iecirkņus, kuros 2021. gadā vēlētāju aktivitāte bija 

zem 100 vēlētājiem. Min, ka tad arī tie būtu jāslēdz. 

A. Kalniņš izsaka priekšlikumu saglabāt šo vēlēšanas iecirkni. 

A. Purkalns piebilst, ka Saeimas vēlēšanās vēlētāji varēs mainīt iecirkņus, kuros 

balsot, ka viņi nebūs piesaistīti katrs savam iecirknim. 

A.  Pinkens izsaka priekšlikumu neatbalstīt E. Kārkliņas izteikto priekšlikumu par šī 

iecirkņa slēgšanu. 

A. Purkalns piebilst, ka Saeimas vēlēšanas finansē valsts un mazajos iecirkņos, kur ir 

zem simts balsotājiem, ir samazināts komisijas locekļu skaits –  līdz pieciem. 

  

S. Pētersone aicina balsot par E. Kārkliņas priekšlikumu – no lēmuma projekta 

lemjošās daļas izslēgt 1.15. apakšpunktu. 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  1 (E. Kārkliņa) 

"pret" -  

8 (Almants Kalniņš, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Kalvis 

Kalniņš, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, 

Dainis Karols) 

"atturas" -  

8 (Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Andis 

Astrātovs, Gundars Sebris, Sandra Pētersone, Gaidis Bērziņš, 

Andis Āboliņš) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 259 "Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietām Talsu novadā". 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11.§ 

Par atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada domes priekšsēdētājai Sandrai Pētersonei 

S. Pētersone, I. Jansone, A. Pinkens 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. Iebildumi vai priekšlikumi attiecībā uz lēmuma projekta 

redakciju netiek saņemti. 

S. Pētersone informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

S. Pētersone aicina deputātus, paceļot rokas, balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu.  

Par lēmumu balso: 16 " -   par"  (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, 

Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

                             "atturas" - nav" 

 

                            1 “nepiedalās” - (Sandra Pētersone) 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 260 “Par atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada domes priekšsēdētājai 

Sandrai Pētersonei”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

12.§ 

Par nedzīvojamo telpu nomas maksu nekustamajā īpašumā Brīvības ielā 29, Talsos, 

Talsu novadā 

S. Pētersone, G. Sebris, A. Pinkens, I. Romaško 

G. Sebris ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens, norādot uz lēmuma projekta preambulā minēto, ka zemes gabala 

platība ir 0,50905 hektāri, min, ka tas neatbilst patiesībai, jo zemes gabals, uz ko atrodas 

Talsu Valsts ģimnāzija, ir būtiski lielāks. 

G. Sebris norāda, ka tas tiks precizēt. 



A. Pinkens jautā, vai tas neietekmē nomas maksas aprēķinu? 

G. Sebris domā, ka nē, ka ir tikai telpu izmantošanā lietderīgā platība, kas ir 

4000,00 kvadrātmetri. 

I. Romaško precizē lēmuma projekta preambulā minēto zemes gabala platību –  

5,0905 ha. 

Tiek veikti tehniski labojumi lēmuma projektā. Deputātiem iebildumi nav. 

Plkst.10.10 iziet L. Pīlēģis. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 261 "Par nedzīvojamo telpu nomas maksu nekustamajā īpašumā Brīvības 

ielā 29, Talsos, Talsu novadā". Lēmums pievienots protokolam. 

Plkst.10.11 atgriežas L. Pīlēģis. 

 

13.§ 

Par zemes vienības daļas Brīvības ielā 24, Talsos, Talsu novadā, nodošanu nomā 

Biedrībai “Talsu Komersantu Klubs” 

S. Pētersone, I. Jansone, L. Pīlēģis, I. Romaško, A. Pinkens, E. Sudakova, A. Astrātovs, 

I. Norenberga, G. Sebris, K. Kalniņš 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

L. Pīlēģis norāda, ka vakar [07.06.2022.] Talsu novada pašvaldības mantas 

iznomāšanas un atsavināšanas komisijā tika izskatīts cits pielikums ar zemes vienību 100 

m2 platībā, sagatavotajā lēmuma projektā ir minēti 150 m2 . Jautā, kurš ir īstais pielikums? 

I. Romaško atbild, ka pareizais grafiskais pielikums ir tas,  kurā ir norādīta platība 

150,5 m2. 

L. Pīlēģis aicina visiem deputātiem nodemonstrēt grafisko pielikumu. 

I. Romaško nodemonstrē grafisko pielikumu.  

A. Pinkens diskutē ar I. Romaško par iznomājamā zemes gabala izvietojumu. 

L. Pīlēģis jautā, kas atbildēs par īpašuma apsaimniekošanu un drošību?  

E. Sudakova atbild, ka ilgtermiņā, šo biedrībai “Talsu Komersantu Klubs” 

iznomāto platību varēs apsaimniekot. 

L.Pīlēģis jautā, vai pašvaldībai nav jāatrisina jautājums par piebraucamo ceļu? 

S. Pētersone min, ka šis jautājums prasa risinājumu, un risinājums būs. 

A. Pinkens jautā, kādi ir  bijuši iepriekšējie attīstības plāni saistībā ar šo zemes 

gabalu un vai šis nelielais 150 m2 bērnu laukums atbilst tam, ko pašvaldība ar šādu zemes 

gabalu būtu plānojusi darīt?  



A. Astrātovs atbild, ka pēc viņam pieejamās informācijas – jā, tas atbilst, jo no 

Talsu pilsētas laikiem šis zemes gabals bija plānots kā bērnu laukums. 

 A. Pinkens jautā, vai šis ieplānotais biedrības “Talsu Komersantu Klubs” bērnu 

rotaļu elementus atbilst Talsu pilsētas izdomātajam plānam par šī zemes gabala attīstību.  

A. Astrātovs atbild, ka attiecībā uz šo konkrēto zemes gabalu, nav bijusi izstrādāta 

koncepcija. Paskaidro, ka par šo risinājumu un piedāvājumu, ar kādu nāk biedrība ir 

diskutēts, ir notikušas tikšanās, iesaistīta ir arī būvvalde ar saviem speciālistiem. Kopīgi 

pārrunājot detaļas, šī ideja un risinājums ir atzīts par labu esam. 

A. Pinkens jautā par kopējo plānu. 

A. Astrātovs paskaidro, ka, ja projekts tiks atbalstīts un tiks uzsākta tā realizācija, 

viens no pirmajiem soļiem plānā ir kopējās koncepcijas izstrāde visai šai zemes vienībai. 

Apņemas deputātiem to prezentēt. 

A. Pinkens jautā, vai nebūtu prātīgi taisīt koncepciju, pirms sāk attīstīt zemes 

gabalu? 

A. Astrātovs atbild, ka tie šobrīd ir paralēli procesi – tas ir viens no uzdevumiem 

arī būvvaldei sniegt redzējumu, kā šī zemes vienība izskatīsies kopumā, ieskaitot šo 

projektu. 

L. Pīlēģis jautā par Ķēniņkalna projektā paredzētajām trepēm, kas ved uz 

privātīpašumu – vai tās nevajadzētu pārcelt, cik tālu šī būvniecība jau ir notikusi, vai šīs 

trepes jau nav izbūvētas, un, ja tās ir izbūvētas, vai tās ir izbūvētās tā, kā tās ir iezīmētas 

projektā, uz privātīpašumu? 

S. Pētersone apsola informāciju sagatavot. 

L. Pīlēģis aicina šo informāciju nosūtīt viņam e-pastā. 

I. Norenberga jautā, kas šobrīd notiek ar budžetā paredzētajiem 20 000, 00 EUR 

bērnu rotaļu laukumam, kas tika iebalsoti pie budžeta grozījumiem? 

S. Pētersone apsola informāciju sagatavot un deputātiem nosūtīt. 

K. Kalniņš pauž viedokli. 

L. Pīlēģis pauž viedokli. 

 

     S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 262 "Par zemes vienības daļas Brīvības ielā 24, Talsos, Talsu novadā, 

nodošanu nomā Biedrībai “Talsu Komersantu Klubs””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

14.§ 

Par zemes vienības daļas Kārļa Mīlenbaha ielā 34, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

nomā Biedrībai “Talsu Pakalnu Sporta Klubs” 

S. Pētersone, I. Jansone, A. Pinkens, K. Sakniņš, I. Norenberga, I. Jansone, J. Kļava, 

K. Vanags, I. Krēķe A. Kalniņš, O. Solovjovs, 



 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

 

A. Pinkens apliecina, ka šis jautājums vakar [07.06.2022.] tika skatīts Talsu novada 

pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijā. Norāda, ka viņi nebija tik 

pozitīvi ar šī lēmuma projekta virzīšanu uz domes sēdi balsojumam. Galvenokārt, viena 

neskaidra apstākļa dēļ, biedrība savā iesniegumā ir minējusi, ka vēlas labiekārtot uz zemes 

gabala atrodošos konteineru, radās zināmi jautājumi gan par to konfigurāciju, gan par to, 

kāpēc šis konteiners daļēji atrodas uz privātīpašniekam piederošas zemes. Norādot, ka pēc 

lēmuma projekta spriežot, vēlamies iznomāt tikai zemes gabaliņu, pauž neizprati, kā ļausim 

biedrībai labiekārtot savu konteineru. 

K. Sakniņš atbild, ka konteiners ir Talsu novada Sporta skolas inventāra sarakstā. Tas 

ir novietots gan uz pašvaldības, gan uz privātas zemes, bet par privātās zemes daļu ir nomas 

līgums. Pauž atbalstu projektam. 

I. Norenberga pauž saprasto, ka konteiners ir Talsu novada Sporta skolas inventāra 

uzskaitē. Jautā, vai tā ir problēma, lai startētu konkursā, ja ar domes lēmumu iznomātu 

biedrībai zemes vienību, bet uz šīs zemes vienības atrodas īpašums, kas ir Sporta skolas 

uzskaitē, jo ir vēlme modernizēt arī šo konteineru? 

 K. Sakniņš atbild, ka tas viss kompleksi ir saistīts ar projekta ideju, jo konteineram 

klāt ir plānots veidot nojumi. 

I. Norenberga lūdz Juridiskās nodaļas skaidrojumu attiecībā uz konteineru. 

I. Jansone paskaidro, ka konteiners ir Talsu novada Sporta skolas bilancē esoša 

kustama manta, līdz ar to šo kustamo mantu var iznomāt skola, savukārt dome apstiprina 

maksas cenrādi, ko var izdarīt nākošajā domes sēdē – konceptuāla vienošanās starp skolu un 

biedrību, ka viņi šo kustamo mantu ir gatavi iznomāt un maksa būs noteikta saskaņā ar domes 

lēmumu. 

J. Kļava pauž viedokli, ka biedrībai esošā moduļa konteinera labiekārtošanu 

nevajadzētu iekļaut šī projekta ietvaros, jo tā ir pašvaldības manta un šī konteinera 

atjaunošana ir pašvaldības funkcija. 

K. Vanags informē par projekta ietvaros plānoto. 

J. Kļava jautā, vai šajos 40 000,00 EUR, kas ir projekta attiecināmās izmaksas, varēs 

paveikt visas rīcības un darbības, kas ir plānotas? 

K. Vanags atbild, ka ir apzinājis vietējo būvfirmu, kas apsekoja objektu un teica, ka 

var iekļauties esošajā summā. 

S. Pētersone jautā I. Krēķei, kādi ir līguma nosacījumi, ja projekts netiek atbalstīts? 

I. Krēķe atbild, ka komisijā tika izteikts priekšlikums, iekļaut līgumā punktu, ka, ja 

šis projekts netiek apstiprināts, tad pašvaldībai ir iespēja no šīm nomas tiesībām atteikties. 

A. Kalniņš aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

 

S. Pētersone informē, ka sistēmā ir saņemts D. Tabulēvicas priekšlikums lēmuma 

projektā mainīt zemes vienības platību no 342,07 m2 uz 342,31m2. 

A. Pinkens jautā D. Tabulēvicai, vai šiem diviem skaitļiem aiz komata m2 ir tik 

būtiska nozīme? 

S. Pētersone aicina palikt pie 342 m2.  

D. Tabulēvica piekrīt, ka tā varētu. Atsaucas uz [07.06.2022.] Talsu novada 

pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijā runāto. 

J. Kļava pauž viedokli, ka pareizi būtu nomāt tos zemes kvadrātmetrus, kurā nav 

iekļauta tā zeme uz kuras stāv konteiners. 

K. Vanags min, ka, pārstrādās projektu – izveidojot nojumi un no konteinera 

atteiksies. 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu, ja deputāti atbalsta –  izņemt no sistēmas iesniegto 

priekšlikumu un balsot par lēmuma projektu kopumā. 



Deputātiem iebildumu nav. 

 

A. Pinkens aicina neaizmirst nomas līgumā iekļaut nosacījumu, ka, ja projekts netiek 

atbalstīts, tad pašvaldībai ir tiesības nomas līgumu lauzt pirms termiņa. Min, ka tas attiecas 

uz visiem šiem biedrību projektiem. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 263 “Par zemes vienības daļas Kārļa Mīlenbaha ielā 34, Talsos, Talsu 

novadā, nodošanu nomā Biedrībai “Talsu Pakalnu Sporta Klubs””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

15.§ 

Par zemes vienības daļas Gaismas ielā 2A, Talsos, Talsu novadā, nodošanu nomā 

Biedrībai “Gaismas pūce” 

S. Pētersone, I. Jansone, A. Pinkens, D. Bičule 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

D. Bičule informē par projekta ietvaros plānoto. 

Plkst.11.20 iziet D. Karols. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 264 “Par zemes vienības daļas Gaismas ielā 2A, Talsos, Talsu novadā, 

nodošanu nomā Biedrībai “Gaismas pūce””. Lēmums pievienots protokolam. 

 



Plkst.11.24 atgriežas D. Karols. 

 

16.§ 

Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Saiva”, Lielā ielā 64C, Mērsragā, 

Mērsraga pagastā, Talsu novadā 

S. Pētersone, M. Rozenbergs, D. Tabulēvica 

 

M. Rozenbergs ziņo par lēmuma projektu. 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 265 “Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Saiva”, Lielā ielā 64C, 

Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

17.§ 

Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “SIA Mērsrags I”, Lielā ielā 64, Mērsragā, 

Mērsraga pagastā, Talsu novadā 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 266 “Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “SIA Mērsrags I”, Lielā 

ielā 64, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

  
 



 

18.§ 

Par zemes vienības Ezera ielā 4, Talsos, Talsu novadā, daļas nodošanu nomā Sabiedrībai 

ar ierobežotu atbildību “ARTISTI” 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens, L. Pīlēģis 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens lūdz izsūtot domes sēdes materiālus pievienot arī vizuālo materiālu – 

grafisko pielikumu. 

L. Pīlēģis norāda, ka viņam bija priekšlikums ielikt līgumā drošības naudu. 

D. Tabulēvica min, ka tie būs līguma nosacījumi. Vakar [07.06.2022.] bija 

priekšlikums, ka drošības nauda 300,00 EUR, būtu iemaksājama līguma noslēgšanas 

dienā, kura būtu izlietojama pie nosacījuma, ja netiek sakārtota šī vieta.  

L. Pīlēģis aicina tam pasekot līdzi. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 
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DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 267 “Par zemes vienības Ezera ielā 4, Talsos, Talsu novadā, daļas 

nodošanu nomā Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “ARTISTI””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

  
 

19.§ 

Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu [Talsi] 

S. Pētersone, G. Strazdiņa, I. Norenberga, A. Pinkens, J. Ivanova, A. Astrātovs 

G. Strazdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

I. Norenberga jautā, kāds ir galvenais iemesls, kāpēc telpas nav piemērotas, lai 

sniegtu palīdzību personām, kurām noteikts trūcīgas vai maznodrošinātas personas 

statuss? 

G. Strazdiņa paskaidro, ka tas ir labiekārtots divistabu dzīvoklis un ņemot vērā 

izmaksas, tika nolemts, ka tas nebūs trūcīgām, maznodrošinātām personām piemērots. 

Notiek diskusija. Iebildumi vai priekšlikumi attiecībā uz lēmuma projekta 

redakciju netiek saņemti. 

  

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 



Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 
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DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 268 “Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu 

[Talsi]”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

20.§ 

Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu [Mērsrags] 

S. Pētersone, G. Strazdiņa, A. Pinkens, J. Ivanova 

G. Strazdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens jautā, kas šeit ir par iemesliem konstatēt, ka dzīvojamā telpa nav 

piemērota, lai sniegtu palīdzību personām, kurām noteikts trūcīgas personas statuss. 

G. Strazdiņa atbild, ka, tas ir labiekārtots divistabu dzīvoklis ar pietiekami augstām 

izmaksām. 

A. Pinkens jautā, kādas ir šīs izmaksas? 

J. Ivanova apsola informāciju sagatavot un nosūtīt e-pastā. 

 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

 

 

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr. 269 “Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu 

[Mērsrags]”. Lēmums pievienots protokolam. 

  

 

 

Sēde slēgta plkst. 11:54 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Sandra Pētersone 

Parakstīts 14.06.2022. 



 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 14.16.2022. 

 

 


